
Referat af bestyrelsesmøde i HOB mandag d. 21. august kl . 19.30 
Til stede Sine, Rita, Johnni, Nina samt Annesofie 

Afbud fra Ida 
Gæst Gitte 

AD1. 
Valg af dirigent 
Nina 
 

AD 2. 
Valg af referent 
Annesofie 
 

AD3. 
Status vedr. økonomi ved Rita 
Sommercaféens regnskab er endnu ikke afsluttet, men indtjeningen er på nuværende tidspunkt 
meget lig 2022. 
Når der i fremtiden foretages større investeringer skal HOBs bestyrelse fastsætte et rammebeløb. 
Lille TVpakke opsiges de kommende 3 måneder. 
 

Ad 4. 
Status vedr. 20-års fødselsdag  
HOB huset fylder 20 år til september 2024 og i den anledning vil vi afholde en fødselsdagsfest. 
Nina indkalder udvalget som består af: Nina, Ida, Johnni og Annesofie 
 

AD 5. 
Status vedr. ansøgning af fondsmidler ved Annesofie 
Udvalget: Anne, Joachim, Nina og Annesofie er indkaldt til indledende drøftelse d. 31. august. 
Gitte vil kontakte Knud Ryberg mhp. gode råd til ansøgning af fondsmidler. 
 

AD 6. 
HOBs nye hjemmeside ved Johnni 
Vi har fået ny hjemmeside, som er mere enkel, 5 menupunkter og dermed lettere at gå til. Dette er 
tilstrækkeligt og siden virker nu mere overskuelig. 
 

AD 7. 
HOBs café arrangement for deltagere, opsamling, evaluering af samme 
Som tak til alle de frivillige, som har stået for caféen, gjort rent, bagt kager, skrevet menu -sedler 
m. m. afholder vi en ”takkekomsammen” fredag d. 22. september kl. 16.00- ? 
16.00-17.30 evaluering af årets café 
Klargøring ifm. middag 
18.30 middag 
Johnni indkalder med frist 8. september til Rita. 
Bestyrelsen mødes kl 15.00 
 

8. 
Klarificering af HOBs model og sammenhæng for nye bestyrelsesmedlemmer 
Drøftet under pkt. 3 
 

9. 
Hvilken rolle og ansvar har den samlede bestyrelse ved apriori godkendelser og opgaver i 
huset 
Drøftet under pkt. 3 
 

Evt.  
Ophæng af billede, Leo Scherfig, besluttet. 
Punkt til drøftelse på næste bestyrelsesmøde: Den stationære udsmykning af væggene. 

               
 

 

 


